
Campus dual de 25 milioane
euro în judeþul Argeº

M
inistrul Educa-
þiei, Ligia Deca,
a semnat con-
tractul pentru
campusul dual
de la Liceul

Tehnologic de Construcþii de
Maºini Mioveni. Astfel, 25 de mi-
lioane de euro vor fi investite în
educaþia din judeþul Argeº. Ligia
Deca a mai anunþat cã vor fi finan-
þate 29 de campusuri duale, la nivel
naþional, care sã acopere toate re-
giunile de dezvoltare, pentru cã din
anul ºcolar 2029-2030, "ne dorim sã
avem numai învãþãmânt dual pe
ruta tehnologicã". Conform minis-
trului: "Judeþul Argeº reprezintã ju-
deþul unde se simte pasiunea pen-
tru educaþie ºi, pe lângã asta, avem
ºi o bogatã istorie care ne confirmã
rolul judeþului în ansamblu, dar ºi
dedicarea cadrelor didactice. Ce

este special la acest campus? În pri-
mul rând, faptul cã parteneri sunt
ºapte instituþii sau unitãþi de
învãþãmânt - Universitatea din
Piteºti, Universitatea Constantin
Brâncoveanu din Piteºti, Liceul Teh-
nologic de Construcþii de Maºini
Mioveni, Liceul Tehnologic Dacia
Piteºti, Liceul Tehnologic Asta
Piteºti, Liceul Tehnologic Ferdi-
nand I Curtea de Argeº ºi Liceul
Tehnologic Topoloveni. Avem trei
unitãþi administrativ-teritoriale,
Mioveni, Piteºti ºi Topoloveni ºi în-
þeleg cã acolo este o discuþie vis a
vis de parteneriat pe viitor ºi doi
operatori economici, Societatea
Automobile Dacia S.A. ºi Societatea
GIC Nosag SRL din Bradu.Existã pa-
tru alþi parteneri - Asociaþia Cons-
tructorilor de Automobile din Ro-
mânia (ACAROM), Inspectoratul
ªcolar Judeþean Argeº care ne-a

fost alãturi pe perioada întregii vi-
zite, Camera de Comert Industrie ºi
Agriculturã Argeº ºi Asociaþia Oa-
menilor de Afaceri". Ligia Deca a
mai precizat cã vor fi finanþate 29
de campusuri duale, la nivel naþio-
nal: "Acest campus reprezintã o
parte a efortului naþional ca ruta
tehnologic dualã, ruta care for-
meazã viitorii meseriaºi, viitorii pro-
fesioniºti din toate meseriile de
care este nevoie în România sã re-
devinã o rutã de prestigiu. Practic
finanþãm 29 de campusuri duale in-
tegrate în întreaga þarã, acoperim
toate regiunile de dezvoltare ºi fa-
cem acest lucru printr-o suplimen-
tare consistentã a bugetului alocat.
Iniþial era vorba de o þintã în PNRR
de 10 astfel de campusuri. Vom fi-
nanþa 29 pentru cã, din anul ºcolar
2029 - 2030, ne dorim sã avem sã
avem numai învãþãmânt dual pe

ruta tehnologicã. De ce? Pentru cã
numai în parteneriat cu angajatorii,
companiile, cu mediul privat pu-
tem sã avem o rutã tehnologicã
atractivã pentru familii ºi pentru
elevi ºi, în acelaºi timp, sã ne asi-
gurãm cã studenþii se pot integra
rapid pe piaþa muncii".

Ministrul Educaþiei a mai spus cã
"noua lege a educaþiei prevede
ruta completã de învãþãmânt dual:
tinerii vor putea sã-ºi continue spe-
cializarea în învãþãmântul supe-
rior". De altfel, aceastã formã de
învãþãmânt se va generaliza din
anul 2029. Mai mult, noua Lege a
educaþiei prevede ruta completã
de învãþãmânt dual: tinerii vor pu-
tea sã-ºi continue specializarea în
învãþãmântul superior.
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